
Protokół Nr VI /2011 

z VI  Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się w dniu            

16 lutego  2011 r. w siedzibie Urzędu Miasta – Gminy Stryków 

Sesja została zwołana przez przewodniczącego Rady Miejskiej w Strykowie na wniosek 

Burmistrza    M -G Stryków z dnia 10 lutego 2011 r. 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności 

 przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 

 sołtysi wg listy obecności, 

 osoby zaproszone wg listy obecności. 

 

Proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie obrad . 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej  w Strykowie. 

3. Podjęcie uchwał  w sprawie: 

a) zmian budżetu Miasta -Gminy Stryków na rok 2011, 

b) zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta – Gminy Stryków, 

c) zmieniającej uchwałę w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku 

rolnego i podatku leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa oraz określenia 

inkasentów i stawki procentowej wynagrodzenia za inkaso tych należności, 

d) zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków, 

e) określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości 

za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania 

zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie 

Gminy Stryków, 

f) przeznaczenia do sprzedaży na rzecz najemców w drodze bezprzetargowej 

samodzielnych lokali mieszkalnych stanowiących własność gminy, 

g) zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta-Gminy Stryków 

na 2011 rok. 

 

4. Zamknięcie obrad. 

 

Ad.1. Otwarcie obrad V Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

Otwarcia sesji o godz. 10.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł 

Kasica i po powitaniu wszystkich obecnych na sali oświadczył, i zgodnie z listą obecności 

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 

wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

 Nieobecny na sesji radny Łukasz Orłowski, radny Karol Lenart.  
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Ad. 2.  Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

 

Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad wiceprzewodniczącemu RM w 

Strykowie Józefowi Migdałkowi. 

 Przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad Burmistrz M-G Stryków Pan 

Andrzej Jankowski  wprowadził do porządku obrad VI  sesji projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie trybu postępowania o udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji 

na zadania z zakresu Prawa wodnego, sposobu jej rozliczania oraz sposobu kontroli 

wykonywania zadania objętego dotacją i punkt 4 Interpelacje i zapytania oraz pkt 5 

Wolne wnioski i sprawy różne  ze względu na fakt , że jest to kolejna sesja zwołana w trybie 

nadzwyczajnym. 

Porządek obrad po uzupełnieniu: 

1. Otwarcie obrad . 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej  w Strykowie. 

3. Podjęcie uchwał  w sprawie: 

a) zmian budżetu Miasta -Gminy Stryków na rok 2011, 

b) zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta – Gminy Stryków, 

c) zmieniającej uchwałę w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku 

rolnego i podatku leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa oraz określenia 

inkasentów i stawki procentowej wynagrodzenia za inkaso tych należności, 

d) zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków, 

e) określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości 

za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania 

zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie 

Gminy Stryków, 

f) przeznaczenia do sprzedaży na rzecz najemców w drodze bezprzetargowej 

samodzielnych lokali mieszkalnych stanowiących własność gminy, 

g) zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta-Gminy Stryków 

na 2011 rok, 

h) zmieniającej zuchwałe w sprawie trybu postępowania o udzielenie pomocy 

finansowej w formie dotacji na zadania z zakresu Prawa wodnego, sposobu 

jej rozliczania oraz sposobu kontroli wykonywania zadania objętego dotacją. 

4. Interpelacje i zapytania. 

5. Wolne wnioski i sprawy różne. 

6. Zamknięcie obrad. 
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Ad. 3  Podjęcie uchwał  w sprawie: 

 

a) zmian budżetu Miasta -Gminy Stryków na rok 2011, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej.  Przewodniczący zapytał czy są uwagi do 

projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

  Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 13 głosów za 

  0 głosów przeciw 

0 głosów  wstrzymujących się 

Na salę obrad wszedł radny Łukasz Orłowski  3  ). 

 

b) zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta – Gminy Stryków, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej.  Przewodniczący zapytał czy są uwagi do 

projektu uchwały. 

Radny Andrzej Pożarlik  pytał , co zmienia się tą uchwała w stosunku do poprzedniej ? 

Skarbnik M -G Stryków pani Barbara Walak wyjaśniła , że w uchwale Nr IV/22/2011  w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej( WPF)  M-G Stryków, podjętej przez 

Radę Miejską w Strykowie w dniu 12 stycznia 2011 r. ujęte zostały zadania jednoroczne. W 

opinii Kolegium RIO takich zadań w WPF nie powinno być, stąd korekta dzisiejszą uchwałą.  

  Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 14 głosów za 

  0 głosów przeciw 

0 głosów  wstrzymujących się 

 

c) zmieniającej uchwałę w sprawie poboru podatku od nieruchomości, 

podatku rolnego i podatku leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa 

oraz określenia inkasentów i stawki procentowej wynagrodzenia za inkaso 

tych należności, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej.  Przewodniczący zapytał czy są uwagi do 

projektu uchwały. 

Radny Łukasz Orłowski pytał , czy zawsze był  wyznaczany inkasent , czy nie można 

wpłacać tego podatku w kasie urzędu? 

Skarbnik M -G Stryków pani Barbara Walak odpowiedziała , że na terenie miasta był 

wyznaczony inkasent do poboru podatku, uchwała obecnie zmienia tylko osobę. 
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Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 13 głosów za 

                          0 głosów przeciw 

1 głos  wstrzymujący się 

 

d) zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej.  Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

przed podjęciem uchwały  poprosił o  wprowadzenie do projektu uchwały . 

Pan Grzegorz Kozłowski Kierownik Działu Technicznego w Zakładzie Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Strykowie  przedstawił aktualną sytuację zaopatrzenia w 

wodę  na terenie Gminy Stryków tj. omówił funkcjonowanie hydroforni na terenie miasta i 

gminy Stryków  dostarczających wodę do odbiorców , ich stan techniczny , potrzeby 

modernizacji celem poprawy zaopatrzenia w wodę odbiorców ,wykonaną do tej pory  

modernizację wodociągów – nitek głównych .Niezbędne jest wykonanie przepompowni wody 

trzeciego stopnia, ponieważ w okresie suszy kiedy jest zwiększony pobór wody , spora część 

mieszkańców nie ma wody zwłaszcza w miejscach wyżej położonych. 

Oprócz wody dostarczanej z naszych ujęć Zakład kupuje wodę od gminy Łódź, ponieważ 

miejscowości Klęk i Kiełmina położone są wysoko w stosunku do naszych  hydroforni  i te 

posesje  nie mogą być zasilane wodą z naszego ujęcia. 

Ścieki  na terenie Gminy odprowadzane są do oczyszczalni ścieków w Smolicach i 

Bratoszewicach . z tym , ze oczyszczalnia ścieków w Bratoszewicach nie jest w zarządzie 

Zakładu. Istniejąca kanalizacja odprowadzająca ścieki do Smolic wyposażona jest w  wiele 

przepompowni ścieków również ze względu na zróżnicowanie poziomu terenu. 

Radny Łukasz Orłowski pytał czy jest duża konieczność , aby wprowadzać  podwyżkę w tej 

chwili? Początkowe miesiące roku i tak przyniosły dużo podwyżek różnych artykułów i ta 

kolejna może być dotkliwa dla mieszkańców. 

Pani Bożena Motylińska Zastępca  Burmistrza M-G Stryków  wyjaśniła, że taryfa  

ustalana jest zgodnie z ustawą. Podstawą jest sporządzenie przez Zakład kalkulacji kosztów w 

taki sposób, aby utrzymywać wszystkie urządzenia w stanie odpowiednim zapewniającym 

ciągłość dostaw wody. 

Radny Łukasz Orłowski pytał  dalej czy nie można tej podwyżki przesunąć na miesiące 

letnie ? 

Pani Bożena Motylińska odpowiedziała , że obecna taryfa obowiązuje do końca marca 2011 

r. i stąd konieczność ustalenia nowej taryfy nie można więc przesunąć wprowadzenia taryf na 

miesiące letnie. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 12 głosów za 

1 głos przeciw 

                                    1 głos  wstrzymujący się 

 

e) określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych 

oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości 

ciekłych na terenie Gminy Stryków, 
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Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej.  Przewodniczący zapytał czy są uwagi do 

projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono 

  Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 13 głosów za 

  0 głosów przeciw 

0 głosów  wstrzymujących się 

Przewodniczący przekazał do protokołu ,że jeden radny obecny na sali nie brał udziału w 

głosowaniu . 

 

 

f) przeznaczenia do sprzedaży na rzecz najemców w drodze bezprzetargowej 

samodzielnych lokali mieszkalnych stanowiących własność gminy, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej.  Przewodniczący zapytał czy są uwagi do 

projektu uchwały. 

Radny Witold Śliwkiewicz pytał , czy dużo jest jeszcze mieszkań do sprzedaży, jeżeli tak to 

proponował przyspieszyć sprzedaż pozostałych lokali. 

Burmistrz M-G Stryków Pan Andrzej Jankowski , że co pewien czas Gmina występuje z 

zapytaniem do najemców czy są zainteresowani wykupem zajmowanego lokalu , jeżeli 

potwierdzą chęć nabycia lokalu na własność to przygotowujemy uchwałę o sprzedaży lokalu 

w oparciu o wycenę rzeczoznawcy.  

  Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 14 głosów za 

  0 głosów przeciw 

0 głosów  wstrzymujących się 

 

g) zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta-Gminy 

Stryków na 2011 rok, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej.  Przewodniczący zapytał czy są uwagi do 

projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 13 głosów za 

                          0 głosów przeciw 

1 głos  wstrzymujący się 

 

h) zmieniającej uchwałę w sprawie trybu postępowania o udzielenie pomocy 

finansowej w formie dotacji na zadania z zakresu Prawa wodnego, 

sposobu jej rozliczania oraz sposobu kontroli wykonywania zadania 

objętego dotacją. 
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Pani Bożena Motylińska Zastępca  Burmistrza M-G Stryków  poinformowała , że 28 

stycznia 2011 r. została przez Radę Miejską w Strykowie podjęta uchwała w sprawie trybu  

postępowania o udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji na zadania z zakresu 

Prawa wodnego, sposobu jej rozliczania oraz sposobu kontroli wykonywania zadania 

objętego dotacją , która z mocy prawa podlegała kontroli Regionalnej Izby Obrachunkowej 

 RIO)w Łodzi. Kolegium RIO zakwestionowało zwrot użyty w uchwale tj sformułowanie 

,,bądź innych wad ˮ . Proponowana uchwała zmieniająca nie zawiera tego zapisu. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 14 głosów za 

  0 głosów przeciw 

0 głosów  wstrzymujących się 

 

Ad. 4. Interpelacje i zapytania radnych.  

Radny Witold Śliwkiewicz pytał w imieniu mieszkańców ul. Wolskiej w Bratoszewicach, 

gdzie się mają zwrócić czy do Gminy czy do Powiatu związku z tym, że zaczynają pękać 

ściany domów, ponieważ jest duże natężenie ruchu samochodów, w związku z budową 

autostrady.  

 

Burmistrz Andrzej Jankowski odpowiedział, że Starostwo Powiatowe w Zgierzu 

przewiduje odbudowę tej drogi na całej długości. Kwestie wspomnianą przez radnego trzeba 

natychmiast zgłosić zarządcy drogi podając konkretne budynki.  

Radny Andrzej Pożarlik  poruszył sprawę  drogi gminnej w Woli Błędowej wzdłuż pola 

golfowego, która  została zniszczona na skutek samowoli odkrywkowej, droga ta jest 

nieprzejezdna. Radny poprosił o naprawienie drogi przez tego co ją zniszczył. 

Burmistrz odpowiedział , że w dniu jutrzejszym, tj. 17 lutego odbędzie spotkanie w tej 

sprawie.  

Radna Marzena Skwarko zgłosiła pilną  potrzebę naprawienia drogi w Anielinie 

Swędowskim, droga jest podmyta na rzece Moszczenica  równolegle do wiaduktu).  

Radna Anna Ślęzak pytała, czy są wiadomości odnośnie przebudowy  drogi wojewódzkiej 

nr 708 na odcinku od Niesułkowa do cmentarza. Problem polega na tym, że drogi tej nie ma. 

Radna poprosiła o interwencję w tej sprawie.  

Burmistrz odpowiedział, że przebudowa nastąpi po wybudowaniu obiektów autostradowych 

nie mniej jednak  będziemy interweniować w tej sprawie.   

Ad. 5. Wolne wnioski i sprawy różne.  

Pani Bożena Sobierajska sołtys wsi Rokitnica pytała w którym roku będzie kanalizacja we 

wsi Rokitnica i ul. Ogrodniczej w Bratoszewicach.  

Pani Janina Stańczyk Przewodnicząca Zarządu Osiedla Centrum poprosiła o 

poprawienie drogi w Sosnowcu Górnym – „Starym”, ponieważ droga jest nieprzejezdna.  
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Burmistrz odpowiedział, że odnośnie wszystkich dróg jesteśmy na etapie wykonawcy 

kruszenia materiałów, następnie przystąpimy do naprawy. 

Pan Ryszard Miśkiewicz sołtys wsi Sosnowiec przedstawił problem uszkodzonych 

chodników przez ciężki sprzęt pracujący  przy budowie centrum obsługi autostrady przy 

rondzie, kwestia ta była zgłoszona do wykonawcy, są zrobione zdjęcia. 

Burmistrz odpowiedział, że problem zostanie zgłoszony do inwestora, czyli GDDKiA w 

Łodzi.  

Radny Andrzej Pożarlik zabrał głos odnośnie gruzowiska za Osiedlem Kopernika, które 

miało być likwidowane, a gruz jest nadal dowożony. W imieniu mieszkańców radny poprosił 

o jego likwidację, najlepiej w obecnym czasie. Radny poinformował także o wzmożonym 

ruchu na ul. Kopernika samochodów z kruszywem, którego część jest rozsypana na ulicy. 

Radny poprosił o jego uprzątnięcie.  

Radny Łukasz Orłowski zgłosił wniosek dot. problemu studzienek TP SA, które wystają 

względem chodnika, co stwarza zagrożenie dla pieszych.  

Burmistrz poprosił radnego o przedstawienie listy miejsc z takim zagrożeniem , celem 

podjęcia działań ze strony Gminy.   

Radny Bogdan Walczak mówił o: 

 zastoinach wodnych na ul. Sowińskiego i ul. Warszawskiej w Strykowie;  

 koleinach na ul. Warszawskiej przed BS Stryków i  przy kościele,  

 przykryciach studzienek kanalizacji deszczowej, które hałasują i są do poprawy, 

 

 obniżeniu jezdni – przejścia dla pieszych przy posesji pana Walczaka.  

 

Ad. 6  Zamknięcie obrad. 

 

Po wyczerpaniu  porządku obrad VI nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Strykowie 

prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica o godz. 11.15 dokonał 

zamknięcia sesji. 

Protokołowała: 

Z. Kubiak 

E. Tomczak 

 

Przewodniczący  

          Rady Miejskiej w Strykowie 

        Paweł  Kasica   

 


